
Zápisnica 

zo zasadnutia Občianskeho združenia Podlavice-Skubín, o.z. 

17. novembra  2011 

       Zasadnutie sa uskutočnilo za spoluúčasti zástupcov občianskej rady Podlavice-Skubín 

v knižnici ZŠ Podlavice, ktoré otvorila a  viedla poslankyňa PhDr.Ľubica Laššáková. 

Na zasadnutí boli prítomní poslanci za VO č.2 : 

PhDr. Ľubica Laššáková,  Doc.RNDr.Katarína Čižmárová, CSc.  MUDr. Peter Bielik, PhD, a  

ďalší členovia za prípravný výbor: Mgr. Peter Papšo, Elena Šupolová.  Zástupcovia 

občianskej rady: Ing. Jozeg Kreutz, Mgr.Milan Pápay, Ing.Ľubomír Lehoťan, Anna 

Necpalová. 

 PhDr.Laššáková:  informovala prítomných, že doterajšie OZ malo 5 členova že toto 

stretnutie je zvolané hlavne zato aby OZ v rámci VO fungovalo ako OZ v ktorom sú 

zastúpení všetci poslanci VO č.2. (Laššáková, Čižmárová, Bielik)   aby sme mohli 

čerpať prostriedky vyčlenené pre činnosť VO na spoločensko kultúrne a športové 

akcie. 

 Návrh na organizovanie aspoň    2-3 akcii v roku, z dôvodu, aby  sa mohol KD 

bezplatne využívať za  115  € ročne. OZ poskytuje zdarma priestory KD deťom, 

dôchodcom a obyvateľom VO a všetkým aktivitám v rámci OZ ( fašiangy, cibuľačka, 

Anna bál,  ). 

 Odporúča sa, aby v OZ boli aj ďalší záujemcovia, hlavne z radov OR. Vstup do 

členstva OZ  je 5 € . Návrh na rozšírenie 10 členov 

 Názov OZ  sa neodporúča zmeniť, ostáva pôvodné  :  Občianske združenie 

Podlavice-Skubín,o.z.  v zmysle Stanov OZ zo dňa 8.12.2009, ktoré boli následne 

schválené Ministerstvom vnútra SR 22.12.2009. 

 Úloha poslancov je , aby oslovili aj obyvateľov ostatných časí VO Kostiviarska, 

Karlovo, Uľanka, Graniar  o možnosti vstúpiť do existujúceho OZ.  Uľanku  

a Severnú osloví Čižmárová , Jakub, Graniar osloví Bielik, ostatné Laššáková  do 

konca mesiaca november. 

 Vo volebnom obvode je 7122 občanov  x 1.5 €  na občana, čo predstavuje možnosť 

čerpania finančných prostriedkov vo výške 10687,50 € 

 Ing. Kreutz odporúča spoločné stretnutie zástupcov všetkých OR na predloženie 

návrhu akcii pre rok 2012  do konca roku 2011 

 S pripravovanými akciami pre budúci rok oboznámila Laššáková. 

 Predsedníctvo OZ na základe prihlášok prijalo nových členov: Čižmárovu, Kreutza, 

Papaya a Bielika, 

Zapísal: Ing.Ľubomír Lehoťan 


